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Deltakere: Bjørn Harald Vik (BHV), Thomas Strøm (TS), Tom Lauritzen (TL), Sille Dypveit (SD), Knut Inge 
Kjesbu (KIK), Siri Mortensen (SM), Ida Vetti (IV), Sofia Fallås (SF), Magne Østby (MØ) 
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Sak nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 

12/23-25 Godkjenning av protokoll, styremøte nr 1/23-25, 4. mai 
Vedtak: Protokoll fra styremøte nr. 1, 4. mai, 2023, godkjennes. 

 
 
 

 

13/23-25 Forbundsstyrets prioriteringer ut 2023 

• Utfordringer rundt blyforbud, inkludert politisk 
påvirkningsarbeid, med tanke på best mulig løsning for vår 
idrett 

• Utforme Bærekraftstrategi for NSF. Første avsjekk/milepæl 
på FS-møtet i slutten av august, deretter ferdigstillelse i 
løpet av 2023. 

• Kvalitetssikre alle NM 2023, inkl arrangører for de lerdue-
NM som ikke er avklart p.t. 
Representasjon på sommerens NM ble fastsatt: 

             -  NM 50 Rifle, Levanger (NM-veka)     BHV, SD, IV 
             -  NM Felt, Larvik                                  BHV, TS 
             -  NM Bane Pistol, Ørland                     BHV, TL, KIK 
 
IV uttrykte et spesifikt ønske om å arbeide med kartlegging av hvor 
rekruttering, spesielt innen Rifle, kan gjøres. 
 
Vedtak: Prioritering av oppgaver for Forbundsstyret enstemmig 
vedtatt. Øvrig informasjon tatt til orientering. 
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14/23-25 

 

Møteplan ut 2023 
To fysiske FS-møter: 

• 30. – 31. august, i forbindelse med NIPA på Ørland 

• 25. – 26. november, «regel»-møte, i Oslo 
 
Teams-møter vil avholdes etter behov. Kan bli aktuelt med ett møte i 
juli, avhengig av fremdrift i «bly-saken». Utover dette trolig Teams-
møte tidlig oktober.  
 
Klubbhelg, med innlagt seanse for kretsledere ønskes arrangert 3. – 
5. november. Opplegg og gjennomføring avklares/koordineres med 
Breddeansvarlig Henrik Alvær/Helene Rønningen og BIK. 
 
Vedtak: Møteplan 2023 enstemmig vedtatt. 
 

  

 

 

 

 

 

 

15/23-25 Økonomirapport pr april 2023 
PI redegjorde muntlig, som følge av at skriftlig Økonomirapport av 
tidsmessige hensyn ikke var kvalitetssikret. Det kunne dog opplyses 
om at en gjennomført analyse av økonomisk status for Toppidrett 
tilsier at Toppidrett skal greie å holde seg innenfor sine tildelte 
kostnadsrammer for 2023, blant annet som følge av en ekstra 
tildeling av Summit-midler fra OLT på kr 600.000. PI redegjorde for 
mulig innsparingstiltak som følge av den generelle kostnads-
økningen i samfunnet, og det faktum at en foreløpig analyse viser 
overforbruk kontra budsjett innen flere avdelinger. Innsparingstiltak 
vil utredes nærmere i etterkant av fremleggelse av Økonomirapport 
pr april. Fremleggelse av Økonomirapport vil finne sted uke 22/23. 
Vedtak: Tatt til orientering 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

16/23-25 Gjennomgang av saker til Idrettstinget 
BHV redegjorde for aktuelle saker med tanke på NSFs stemme-
givning. Formelt bundet mandat kun i valget av ny Idrettspresident. 
Dette som følge av at NSF har nominert Zaineb Al-Samarai til 
Valgkomiteen. Innstillingen til Valgkomiteen anbefales fulgt, dog 
med mulighet for avvik om debatten på Idrettstinget tilsier det. Det 
var enighet om NSFs stemmegivning i en rekke saker, uten at denne 
ble formelt formalisert. De to delegatene, BHV og SD, gis myndighet 
til å kunne gjennomføre NSFs stemmegivning på best mulig måte, ut 
fra mottatte signaler fra øvrige FS-medlemmer.   
Vedtak: Tatt til orientering 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

17/23-25 E-sport, ISSFs samarbeid med IOC 
Åpen diskusjon. Lite informasjon fra ISSF så langt. Statusrapport fra 
NIFs nedsatte E-sport utvalg oppfattes som en interessant «løype-
melding», men heller ikke noe mer. Det anses som altfor tidlig til å 
gjøre seg opp noen konkret mening rundt E-sport sin eventuelle 
betydning, og eller inntreden, for/hos NSF. 
Vedtak: Tatt til orientering.  
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18/23-25 Eventuelt 

• Overgang til Buskerud Skytterkrets, fra Akershus  -  
Røyken og Hurum SL, avd NSF. Årsmøtevedtak fra 
klubben foreligger, og søknaden ble formelt innvilget. (Ref 
sak 93, 21-23) 

• NM 50 m Rifle/NM-veka, innspill fra 
Arrangementsansvarlig vedr lagkonkurranser. Saken ble 
realitetsbehandlet, oversendt BIK v/TS. Rask avgjørelse 
forutsettes. 

• Fellesreglementet, del 1 - godkjenning av revidert 
ordlyd etter Forbundstinget. Ordlyden ble godkjent, 
samtidig som Forbundskontoret ble pålagt å sende ut en 
redegjørelse til alle klubber om hva vedtaket konkret 
innebærer, inkludert tidslinje for beløpsjusteringer som følge 
av KPI-utvikling. (Slik redegjørelse ble distribuert via e-post 
til alle klubber 26. mai.) 

 
Vedtak: Enstemmig vedtak fattet i kulepunkt 1 og 3. Ellers tatt til 
orientering. 
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Uke 22/23 

 
  
PI, 30. mai, 2023 


